
Oświadczenie złożone 
przez senatora Eryka Smulewicza 

Oświadczenie skierowane do ministra środowiska Macieja Nowickiego, ministra finansów Jana 
Vincenta-Rostowskiego oraz do generalnego inspektora ochrony danych osobowych Michała 
Serzyckiego 

W nawiązaniu do uchwały nr 139/XVII/2008 Rady Powiatu w Płocku z dnia 25 czerwca 2008 r. 
w sprawie wzmocnienia działalności spółek wodnych proszę o udzielenie informacji 
o ewentualnych inicjatywach legislacyjnych w tej kwestii. Czy proponowane zmiany mogą 
wzmocnić działalność spółek wodnych, wesprzeć polskich rolników oraz poprawić efektywność 
wykorzystania środków budżetu państwa? 

Z poważaniem 
Eryk Smulewicz 
senator RP 
 


